
1

Kommunstyrelsen Diarium

Från: Borås Stad
Skickat: den 20 december 2023 11:11
Till: Kommunstyrelsen Diarium
Ämne: VB: Frågor allmänhetens frågestund till mötet 21 december 

 
 
‐‐‐‐‐Ursprungligt meddelande‐‐‐‐‐ 
Från:    
Skickat: den 20 december 2023 06:11 
Till: Borås Stad <boras.stad@boras.se> 
Ämne: Frågor allmänhetens frågestund till mötet 21 december  
 
!‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐| 
  Detta meddelande kommer från en extern avsändare. 
  Meddelandet har skickats från någon utanför Borås Stads 
  organisation. 
|‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐! 
 
Hej! 
 
Varför har kommunen inte gjort centrum mer inbjudande nu vid jul?  
Det är så tråkigt att gå på stan, finns ju varken något som kan kallas julkänsla/julmarknad eller bodar på torget eller 
tomtebyn, som fanns tidigare år.  
Den julkänslan som har varit förr om åren är som bortblåst. 
Vi var i stan den 16 december, vid de få bodarna som fanns, men sedan fanns inget mer att se. Detta förlorar alla på, 
även restaurangerna som finns kvar. 
Ett centrum kan inte bara vara restauranger och gym.  
Tacksam om kommunen kan jobba för ett mer levande centrum. 

 
 
 
Skickat från min iPhone 




